
Zápis z jednání AS FIS, konaného dne 13. 10. 1999 

Přítomni:Berka, Blatná, Fiala, Chlapek, Jablonský, Jílek, Klůfa,  Kořenář, Langhamerová, 
Marešová, Fischer, Pavlíček, Sotona  
Omluveni: kolegové Míček, Žid  
Hosté: děkan FIS doc. J. Pelikán, ing. Matušů  

Program: 

1. Volby do AS FIS 
AS FIS schválil zprávu volební komise, přednesenou jejím předsedou ing. Matušů, o 
proběhlých volbách do AS FIS.  
a) Volby do učitelské části senátu byly platné (účast 69 %), seznam zvolených senátorů je v 
zápise volební komise, který tvoří přílohu zápisu z jednání.  
b) Volby do studentské části byly neplatné, neboť skutečná účast (14,5 % oprávněných 
voličů) nedosáhla požadované 30% účasti. Senát vzal na vědomí informaci volební komise o 
termínech 2. a případného 3. kola. 2. kolo proběhne v pondělí 18. 10. od 10 do 15 hodin, 
případné 3. kolo ve středu taktéž od 10 do 15 hodin. Místo obou kol je opět ve 4. patře NB 
před zasedací místností.  

2. Úprava statutu FIS 
AS FIS jednomyslně schválil úpravu čl. 22 Statutu FIS (jde o úpravu formální).  

3. Informace z jednání AS VŠE 
Předsedkyně AS FIS doc. Blatná informovala o nejdůležitějších výstupech z posledního 
jednání AS VŠE:  
a) byla zřízena úřední deska AS VŠE  
b) prezentace kandidátů na funkci rektora VŠE proběhne 22. 10. v  16 hodin v nové aule  
c) AS VŠE ustavil komisi pro posouzení objemu prostředků na vědu  
d) probíhá celkoškolská diskuse k novému areálu "Rajská zahrada";  
 AS FIS jednomyslně delegoval svého člena Jakuba Fischera  svým zástupcem ve výběrové 
komisi.  
e) došlo k přestavbě menzy Jarov na studijní centrum  
f) došlo ke změně karet na kopírovacích strojích umístěných na  VŠE  

4. Změny přijímacího řízení 
Děkan FIS doc. J. Pelikán informoval přítomné členy senátu o připravovaných změnách v 
přijímacím řízení na VŠE v příštím akademickém roce. Protože k přijímacímu řízení přijdou 
slabé maturitní ročníky (počet maturantů je zhruba čtvrtinový oproti předcházejícímu roku, 
počet uchazečů o přijetí je odhadován na polovinu), je při zachování zhruba stejného počtu 
přijímaných modifikovat algoritmus přijímacího řízení. Děkan seznámil členy se svým 
návrhem (společným s dalšími dvěma děkany):  
1) nejprve se naplňuje směrné číslo stávajícím algoritmem, kritériem je součet bodů při 
minimální hranici 50 bodů z každé části  
2) není-li takto směrné číslo naplněno, pak kritériem je součin bodů z obou částí, opět při 
zachování určitého (nižšího) minimálního počtu bodů z každé části. Tím jsou preferováni 
studenti s výraznými výsledky v jedné z částí.  
Tento postup by byl jednotný pro všechny fakulty VŠE.  
AS FIS plně podporuje děkana FIS v prosazování výše popsaného algoritmu na poradě 
děkanů, popř. na jiných úrovních. (schváleno jednomyslně).  

5. Předsedkyně AS FIS doc. Blatná a děkan doc. Pelikán poděkovali 
všem přítomným členům AS FIS za jejich několikaletou práci v senátu. Poslední schůze, již 
za přítomnosti nově zvolených senátorů, proběhne ve středu 27. 10. 1999 od 10 hodin.  



Zapsal: J. Fischer  
Schválila: Doc. Blatná 

 


